
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 9/2013

11.11.2013 klo 17:30
Wilhelmiinan konditoria, Asemakatu 3

Paikalla olivat johtokunnan jäsenet Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas (siht.), Kaisa Peltonen, 
Anne Välipakka, Visa Vaara, Lasse Vuori sekä Hannu Räbinä.

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:35 seuralehtien postitustalkoiden jälkeen. 
Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Visa Vaara.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslistaan lisättiin kohta 9., seuratuen hakeminen.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Kahden edellisen kokouksen pöytäkirjat tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

5.   Ilmoitusasiat
 5.1    Huoltokurssin tilanne
      Jälleen puuttuu sopiva tila huoltotapahtumien järjestämiseen. Selvitellään uutta tilaa, hätätilassa 

voidaan yrittää järjestää jotain Mataralla.

5.2    Pyöräilyvaikuttamiskuulumisia
1. Ma 7.10. pidettiin katuajokoulutus, jossa oli 12 osallistujaa, ja sen perään kaavakoulu. 
2. Laukaantien tiesuunnitelmaa on yhä yritetty parantaa. Suunnitelmasta laadittiin pitkä 

kannanotto, jota lähetettiin tiedoksi useille tahoille. Tiesuunnitelmasta oli palaveri ELYllä 
5.11., mutta ELY ei halua tehdä suunnitelmaan enää muutoksia. ELYllä ei ymmärretä hyviä 
pyöräväyliä kovinkaan hyvin.

3. Mannisenmäen ja Laajavuorentien katusuunnitelmista on jätetty muistutukset.
4. Jyväskylän pyöräväylien tavoiteverkkosuunnitelmaa on kommentoitu sähköpostitse. 

Suunnitelma oli esillä liikennelistalla.
5. Taitoniekantien ja Tietilään uudet risteysjärjestelyt eivät ole pyöräilyn kannalta toimivat 

eivätkä edes lailliset. Risteyksessä pidettiin katselmus kaupungin suunnittelijoiden kanssa 
29.10. Risteys luvattiin muuttaa pikaisesti lainsäädännön mukaiseksi, risteystä korjataan 
enemmän viereisen talon rakentumisen yhteydessä, kun katujärjestelyjä pitää muutenkin 
muuttaa.

6. 24.10. pidettiin Jyväskylässä liikenneturvallisuusseminaari, jossa olivat paikalla Kaisa ja 
Teemu. Keski-Suomeen ollaan perustamassa liikenneturvallisuustoimikunta, johon pitäisi 
saada pyöräilijöiden eli JYPS:in edustus. 

7. 28.10. pidettiin katuajokoulutus opiskelijoille, paikalla sateisessa säässä oli 7 osallistujaa.
8. 6.11. suunniteltiin uuden Kankaan kaupunginosan tulevaa pyöräpysäköintijärjestelmää, 

paikalla meiltä Esa, Teemu ja Kaisa.

5.3    Mökkikuulumisia
      On pidetty kolmet polttopuutalkoot. Talkoissa sahattiin ja kuskattiin noin 12–15 mottia puita 

Haukkalasta mökille. Puut pilkottiin ja kasattiin liiterin luokse.   



5.4    Spinning
Spinningissä on ollut vaihtelevasti väkeä. Viimeksi riittäväst eli 27. Jatketaan marraskuun 
loppuun 5 euron osallistumismaksulla, todennäköisesti maksua joudutaan nostamaan eurolla 
joulukuulle.

      5.5    Naurettava/naurattava matka -kampanja
Kampanja on nyt kokonaan ohi ja 11.10. pidettiin kävelykadulla päättäjäis- ja 
palkitsemistapahtuma. Naurettavaan matkaan tuli noin 50 tarinaa, samoin suorituskortteja 
Naurattava matka -osioon. Yhteistyöyrityksiä oli mukana noin 15. Kampanjan kulut on jo 
laskutettu Sitralta.

      5.6    Ohjaajakoulutuksen tilanne
Syksyn ohjaajakoulutuksen toinen kontaktijakso oli 26.–27.10. Loppukokeet ovat 16.11. 
Koulutuksen ohessa on laadittu valtakunnallinen lenkkien ja retkien käsimerkkiohjeistus. 
Myöskin valtakunnallinen lenkkien ja retkien tasoluokitus on tekeillä.

      5.7    Pyöräilyviikko ja We Cycle Keski-Suomi -hanke
   Liikennevirastolta on luvattu toissa viikolla tämän vuoden valtionavusta ensimmäinen erä.

Rahoja ei kuitenkaan ole vielä kuulunut. Ensi vuoden hankkeesta on tehtävä suunnitelma
joulukuun loppuun mennessä, silloin on jätettävä hakemus valtionavusta Liikennevirastolle.
Tekeillä jälleen yhteishanke JAPA ry:n kanssa.

6.   Talous- ja jäsenasiat
6.1  Talous- ja jäsenkuulumiset
Jäseniä on rekisterissä noin 630 kpl, aivan kaikki eivät ole vielä maksaneet. Tilillä on katetta 
riittävästi normaalin rahaliikenteen hoitamiseksi. Liikenneviraston valtionapu on vielä tulossa, 
samoin joitain pieniä maksuja.

6.2   Tiedoksi laskut ja maksut
Laskuja käsiteltiin ja hyväksyttiin 5995,60 € edestä.

7.   Ohjaajatoiminnan ja tapahtumien turvallisuuden kehittäminen
      7.1   Lenkinvetäjien ohje
      Dokumenttia on päivitetty jo aika pitkälle, mutta vielä on tehtävää.

7.2    Turvasuunnitelman päivitys
On yhä edelleen tekemättä aikapulan vuoksi. Tästä on tullut ikuisuusprojekti.

8.   Syyskokouksen järjestelyt
      8.1   Johtokunnan kokoonpano 2014
      Uusia johtokunnan jäseniä on etsinnässä, heitä tarvittaisiin ainakin 2 luopuvien tilalle. 

Keskusteltiin mahdollisista ehdokkaista.

8.2   Palkitsemiset 2013
Käytiin läpi mahdollisia palkittavia. Keskustellaan johdon sähköpostilistalla lisää.

9.  Seuratuen hakeminen opetus- ja kulttuuriministeriöltä
Käytiin alustavasti läpi hakemuksen vaatimukset ja edellytykset seuratuen saamiseksi. Päätettiin 
kokoontua ke 20.11. kello 18 Wilhelmiinan konditoriaan suunnittelemaan tarkemmin hakemusta ja 
siihen liittyvää toimintaa.

10.  Muut esille tulevat asiat



Ei muita asioita.

11.  Seuraava kokous
Pidetään 27.11. Wilhelmiinan konditoriassa kello 18 tai viimeistään 5.12. ennen syyskokouksen 
alkua.

12.  Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19:47.

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas Visa Vaara
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja


